
NLSI Lui Kwok Pat Fong College 

新生命教育協會呂郭碧鳳中學 

2025-26 S1 Special Admission  

2025 – 26 中一插班生招生簡章 

Form Collection派表日期 2nd July 2025 (Wednesday) 9:00am – 8th July 2025 (Tuesday) 12:30pm 

Important Dates重要日期 2025年 7月 2日(三)上午 9:00至 2025年 7月 8日(二)下午 12:30 

Form Collection派表日期 

Application forms can be downloaded on school website or collected from  

the school office. 申請表可於學校網頁下載或親身到本校校務處索取 

(Office hours: Monday to Friday: 9:00am – 5:00pm, Saturday: 9:00am – 

12:00pm) 

(本校辦公時間：周一至五：上午 9:00至下午 5:00， 

周六：上午 9:00至正午 12:00) 

Application period: 

交表時段: 

8th July 2025 (Tuesday) 9:00am – 2:00pm 

2025年 7月 8日(二)上午 9:00 – 下午 2:00  

Shortlisted Interview List: By 9th July 2025 (Wednesday) 7:00pm (on School Website) 

面試名單宣佈 2025年 7月 9日(三)下午 7:00前 

Interview Dates 10th July 2025 (Thursday) – 11th July 2025 (Friday) 

面試日期 2025年 7月 10日(四)至 2025年 7月 11日(五)  

Result Announcement 
Before 12th July 2025 (Saturday) 12:30 (by phone) 

(First Round) 

取錄結果公佈(首輪) 2025年 7月 12日(六) 下午 12:30前(電話通知)     

Result Announcement 
Before 25th July 2025 (Friday) 17:00 (by phone) 

(Second Round) 

取錄結果公佈(第二輪) 2025年 7月 25日(五) 下午 5:00前(電話通知)  

No. of Places: 
2-5 

取錄名額:    

Application fee: $60 (to be paid upon application) 

申請費用: 交報名表時繳交$60報名費 

  

Notes for application (申請須知) 

• In order not to impose examination pressure on students, our school does not conduct written tests for 

S1 special admission selection purpose. 本校不另設中一插班筆試考核學生，以免除學生的應試

壓力。 

• Only students from primary 6 are eligible. Applicants are required to download and fill in the “2025-

2026 S1 Special Admission Application Form”. The application can only be processed if sufficient 

information is provided. The information provided will only be used for the purpose of application. 

只限應屆小六學生申請。申請人須填寫「2025-26中一插班生報名表」內有關資料，若提供的

資料不足，本校可能無法辦理有關申請。所提供的資料只用於申請學位事宜。 

• The completed application form, together with the copies of the applicant’s report cards for the last 

two academic years and award certificates should be submitted to the school office on or before 2:00pm 

on 8th July 2025. 填妥之申請表，須連同申請人最近兩學年之成績表及所獲獎項證明之副本，

於 2025年 7月 8日下午 2:00或之前交回校務處。 

• Admitted applicants will be notified of the registration matters by phone. Applicants or their guardians 

should go to the school to collect the registration documents and pay the registration fee. If you have 

not received any notifications by 4th August 2025 (Monday), please consider your application 

unsuccessful. 被取錄的申請人將接獲電話通知有關註冊事宜。介時申請人或其監護人須到本校

領取註冊文件及繳交註冊費。若 8月 4日(一)仍未接到取錄通知，則表示不被取錄。 


